

# Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 10/03-2025 kl 18:30

Lokation: NS Klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

## Referat for mødet

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
  - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
  - a. @Kurt laver afregningslister til øl og vand samt Hængelås til skabet i værkstedet og afregningsliste til hvert udvalg inkl qr kode og pris. **Gentages**
  - b. @Kurt finder nogle flere pant-beholdere. **Gentages**
  - c. @Kurt og @Per snakker med Svend og Kim om de kan være sammen om en IB og vi så giver en IB til bådsammenslutningen.  
**Bådfællesskabet får IB1 og IB2 bliver fremover skolebåden. @Kurt og @Per får koordineret en overdragelse og byt af udstyr.**  
**Lady Tess skal sælges - den opgave overdrager vi til bådfællesskabet, så de kan bruge provenuet på ny båd**
  - d. @Alle - vi mangler et bestyrelsesmedlem og en suppleant - forhør omkring **@Peter hører Mads Wibling Hansen om han vil stille op som suppleant**
  - e. @Morten spørger ind til regnskab i husejerforeningen - forsikring og udvendig vedligehold. OK - de tager det til efterretning at vi gerne vil have det udspecificeret. **@Peter checker op på Ole Asp**
  - f. @Morten skriver samarbejds møde med andre foreninger i årshjulet. OK
  - g. @Per tager fat i Emilie ift opslag om hvad får du får dit kontingent. **Den er kommet**
  - h. @Kurt tager fat i Carsten Borup om han vil være dirigent til gen. forsamling. **@Kurt checker op igen**
  - i. @Morten laver en powerpoint til gen. forsamling med punkter for alle udvalg til beretning. **@Peter rykker alle**
  - j. @Morten laver indkaldelse til gen. forsamling - husk at checke i forhold til indkomne forslag.
  - k. @Kurt - vi skal checke om det skal have serviceeftersyn af varmepumpe.  
**@Kurt checker op igen.**
3. Nyt fra formanden
  - a. Kontrakt på afmærkning af sejlrenden
    - i. Der mangler NPI regulering og formuleringen om betaling er lidt noget vrøvl
    - ii.
  - b. Generalforsamling
    - i. Hvem bestiller og henter og varmer mad. **@Morten tager fat i brugsen. @Gunnar kan evt hente.**
    - ii. Drikkevarer. @Peter laver et check med vennerne
    - iii. Dirigent. @Kurt rykker Carsten Borup igen
    - iv. Powerpoint / referat.
    - v. Ledige bestyrelsespladser. Der mangler bare en suppleant
    - vi. Bestyrelsens beretning. Det bliver en fælles powerpoint. @Peter inkluderer arbejdsdag, standerhejs osv.
    - vii.
4. Kasserer / Økonomi
  - a. Regnskab
  - b. Budget. @Jens roder lidt rundt i posterne og får det på plads.
5. Driftsudvalg
  - a. Ankerbøje - @Kurt checker op på ankerbøjen
  - b. Der er bestilt lidt flere jernpæle. Så er vi ude over træpælene.
6. Ungdomsudvalg
  - a. Der er ikke så meget nyt. Der kører vintertræning.
  - b. Der er lidt en udfordring med havnens gen. forsamling samtidig med ungdomstræning.
7. Sejladsudvalg
  - a. Der kommer snart en jolle mere og der er flere sejlere på vej.
8. Sejl skole

## Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

- a. Der er snart teoriprøver - vi krydser fingre
- b. Kim spørger hvor meget han skal gøre ved den IB han passer. Der er beskrevet en løsning oppe under opgaver fra sidst.
- c. Spulehold er på plads

### 9. PR / Kommunikation / Hjemmeside

- i. Artikel til Nibe Avis - har vi slet ingen billeder ?  
@Peter sender nogen til Morten i løs vægt. @Jesper gør også
- ii. Hvad skal på Nibe Avis foreningssider
  1. Uge 14 (Deadline 28 marts) - Sidse foredrag
- iii. Nyhedsbrev
  1. Sejlernes teori eksamen
  2. Standerhejsning
  3. Visionsmøde
  4. Generalforsamling - se dagsorden
- iv. Foredrag med Sidse Birk Johannsen 7. april ([Link til bog her](#))
  1. Tilmelding: <https://shop.dansketursejlere.dk/vare/foredrag-begynder-mod/>
  2. Hvem laver aftale med NSV om baren ? @Peter checker op
  3. Hvem kan åbne og tage imod ? @Kurt og @Peter er der

b.

### 10. Uge 29 event - forespørgsel fra Andreas:

- a. Emilie og jeg har skrevet til uge 29 ungdomscruise, vi vil jo forfærdelig gerne have flere unge til Nibe Havn. Der skal jo ske noget, andet ville være kedeligt.

Vi vil gerne være sikker på vi ikke arrangerer noget, bestyrelsen ikke bakker op om.

Lige nu afventer vi svar fra holdet bag uge 29 planlægningsgruppen, jeg har ringet og skrevet til en af dem og maaan flirtet en del. Håber det hjælper. De vender tilbage om en måned, lovet de.

### **Må Emilie og jeg, søge sponsorater i Nibe Sejlklubs navn ift. Mad, goodiebags osv.**

Vi kunne godt tænke os at tilbyde dem et fredagsbar lignende koncept. Der er en egenbetaling på 100,- for at må købe øl af Nibes venner.

### **Skal man være medlem af Nibe sejlklub for at købe øl?**

Det ville give god omsætning for sejlklubben, og det er jo i princippet et arrangement hvor alle er velkomne.

Vi kan godt skaffe de penge der skal til, for at booke Nibe sejlklub klubhus en aften.

Hvis det hele falder til jorden, fordi Nibe ikke er den centrale del af Danmark og det vil give problematikker ift distancen eller andet.

### **Vil bestyrelsen bakke op om at vi frivilligt køre til den nærmeste destination uge 29 ungdomscruise har planlagt tætteste på Nibe.**

Giver dem et godt indtryk af unge i Nibe med goodiebags til dem, Nibe sejlklub har sådan en fin stof pose.

- b. Klubhus: JA (og bare ryd opefter jer, når det er et klubarrangement)  
Øl: Check op på om I skal søge en korttids spiritus bevilling  
Sponsorat? Ja, check retrningslinier - men søg gerne til goodiebags og indhold. Der findes vist nok muleposer med Nibe Havn / Nibe Sejlklub logoer  
De må gerne tage afsted for egen regning  
**@Morten svarer Andreas**

### 11. Evt

- a. Klubmodul:
  - i. Indmelding - vi mangler et sæsonskifte - Jesper har hånd i hanke med klubmodul.
  - ii. Joller, bådfællesskab m.v. - kan vi tælle dem og kommunikere med dem?
  - iii. Vi arbejder videre med at integrere havneforening/sejlklub i en opkrævningsløsning

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

b. Næste møde:

- i. 24/03 Generalforsamling
- ii. 31/03 Bestyrelsen. @Kurt tager mad med.

## Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i referatet.

@Kurt checker op på ankerbøjen

@Kurt laver afregningslister til øl og vand samt Hængelås til skabet i værkstedet og afregningsliste til hvert udvalg inkl qr kode og pris.

@Kurt finder nogle flere pant-beholdere.

@Kurt og @Per Snakker med Svend og Kim om de kan være sammen om en IB og vi så giver en IB til bådsammenslutningen.

Bådfællesskabet får IB1 og IB2 bliver fremover skolebåden. @Kurt og @Per får koordineret en overdragelse og byt af udstyr.

Lady Tess skal sælges - den opgave overdrager vi til bådfællesskabet, så de kan bruge provenuet på ny båd

@Peter checker op på Ole Asp ift udspecificering af husudgifter og tilskud fra kommunen

@Kurt - vi skal checke om det skal have serviceeftersyn af varmepumpe.

### Generalforsamling

Hvem bestiller og henter og varmer mad. @Morten tager fat i brugsen. @Gunnar kan evt hente.

Drikkevarer. @Peter laver et check med vennerne

Dirigent. @Kurt rykker Carsten Borup igen

Ledige bestyrelsespladser. @Peter hører Mads Wibling Hansen om han vil stille op som suppleant

Bestyrelsens beretning. Det bliver en fælles powerpoint. @Peter rykker alle for indhold og sender til morten

@Peter inkluderer arbejdsdag, standerhejs osv. i sin del

Foredrag 7. april kl 19

@Peter laver aftale med NSV om baren (øl/vand/kaffe/kage)

@Kurt og @Peter kan åbne og tage imod

Uge 29 event:

Klubhus: JA (og bare ryd opefter jer, når det er et klubarrangement)

Øl: Check op på om I skal søge en korttids spiritus bevilling

Sponsorat? Ja, check retningslinier - men søg gerne til goodiebags og indhold. Der findes vist nok muleposer med Nibe Havn / Nibe Sejlklub logoer

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

De må gerne tage afsted for egen regning

@Morten svarer Andreas

31/03 Bestyrelsemøde. @Kurt tager mad med